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STANDARDY OCHRONY MAŁOLETNICH W 
PAŁAC WIECHLICE SP. Z O.O. 

 
1. DEFINICJE 
Na potrzeby tego dokumentu zostało doprecyzowane znaczenie poniższych pojęć: 

a) Dziecko to każda osoba poniżej 18 roku włącznie z dziećmi niepełnosprawnymi oraz z dziećmi 
ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi. 

b) Obca osoba dorosła to każdy człowiek powyżej 18 roku życia, który nie jest dla dziecka jego 
rodzicem lub opiekunem prawnym. 

c) Krzywdzenie dziecka oznacza popełnienie na jego szkodę przestępstwa. 
d) Przestępstwo na szkodę dziecka – na szkodę dzieci mogą być popełnione wszystkie 

przestępstwa, jakie mogą być popełnione przeciwko osobom dorosłym, a dodatkowo 
przestępstwa, które mogą być popełnione wyłącznie przeciwko dzieciom (np. wykorzystywanie 
seksualne z art. 200 kk). Z uwagi na specyfikę obiektów turystycznych, w których łatwo można 
uzyskać możliwość odosobnienia, przestępstwami, do których najczęściej może dojść na ich 
terenie, będą przestępstwa przeciwko wolności (art. 189 kk, art. 189a kk oraz art. 191a kk), 
przeciwko wolności seksualnej i obyczajności, w szczególności zgwałcenie (art. 197 kk), 
seksualne wykorzystanie niepoczytalności i bezradności (art. 198 kk), seksualne wykorzystanie 
zależności lub krytycznego położenia (art. 199 kk), seksualne wykorzystanie osoby poniżej 15 
roku życia (art. 200 kk), grooming (uwiedzenie małoletniego za pomocą środków 
porozumiewania się na odległość - art. 200a kk), a także przestępstwa dotyczące naruszenia 
nietykalności cielesnej (art. 217 kk). 

2. PREAMBUŁA 
Mając na uwadze treść wytycznych Organizacji Narodów Zjednoczonych w zakresie biznesu i 

praw człowieka, uznając istotną rolę biznesu w zapewnieniu poszanowania praw dzieci, w 
szczególności prawa do ochrony ich godności i wolności od wszelkich form krzywdzenia, firma Pałac 
Wiechlice Sp. z o.o. przyjmuje niniejszy dokument jako wzór zasad i procedur w przypadku 
podejrzenia, że dziecku, które przebywa w Hotelu Pałac Wiechlice dzieje się krzywda. Niniejszy 
dokument przyjęty jest także w celu zapobiegania wszelkim zagrożeniom wobec dzieci. 

Politykę ochrony dzieci w naszej sieci hoteli będziemy realizować poprzez niniejsze zasady: 
a) Pałac Wiechlice Sp. z o.o. prowadzi swoją działalność operacyjną z najwyższym 

poszanowaniem praw człowieka, w szczególności praw dzieci jako osób szczególnie 
wrażliwych na krzywdzenie. 

b) Pałac Wiechlice Sp. z o.o. uznaje swoją rolę w prowadzeniu biznesu społecznie 
odpowiedzialnego i  promowaniu pożądanych postaw społecznych. 
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c) Pałac Wiechlice Sp. z o.o. w szczególności podkreśla istotność prawnego i społecznego 
obowiązku zawiadamiania organów ścigania o każdym przypadku podejrzenia popełnienia 
przestępstwa na szkodę dzieci i zobowiązuje się szkolić swój personel w tym zakresie. 

d) Pałac Wiechlice Sp. z o.o. zobowiązuje się edukować personel na temat okoliczności 
wskazujących, że dziecko przebywające w obiekcie może być krzywdzone oraz w zakresie 
sposobów szybkiego i odpowiedniego reagowania na takie sytuacje. 

e) Jedną z form skutecznego zapobiegania krzywdzeniu dzieci jest identyfikacja dziecka 
przebywającego w obiekcie i jego relacji w stosunku do osoby dorosłej, z którą przebywa w 
obiekcie. Personel podejmuje wszelkie możliwe kroki zmierzające do przeprowadzenia 
identyfikacji dziecka i jego relacji z osobą dorosłą, z którą znajduje się w obiekcie, w oparciu o 
procedurę, jasno określone zasady oraz dobrą praktykę. 

 
 

3. ZASADY I PROCEDURY IDENTYFIKACJI MAŁOLETNIEGO PRZEBYWAJĄCEGO W OBIEKCIE 
HOTELARSKIM I JEGO RELACJI W STOSUNKU DO OSOBY DOROSŁEJ, Z KTÓRĄ PRZEBYWA W TYM 
OBIEKCIE 

W przypadku, gdy rezerwacja zawiera wskazanie pobytu dziecka, recepcjonista jest 
zobowiązany do zameldowania wszystkich osób, które znajdują się w pokoju z dzieckiem poprzez 
wypełnienie indywidualnych kart meldunkowych. Osoba, która jest opiekunem dziecka, jest 
zobowiązana do uzupełnienia danych dziecka oraz stopnia pokrewieństwa na karcie meldunkowej. 

Jeżeli opiekunem dziecka nie jest opiekun prawny, recepcjonista nie może zameldować 
gości na terenie hotelu do czasu otrzymania wyjaśnienia stopnia pokrewieństwa lub otrzymania 
zgody na pobyt dziecka od opiekuna prawnego. O zaistniałej sytuacji pracownik recepcji powinien 
poinformować niezwłocznie bezpośredniego przełożonego. Należy przy tym pamiętać, że 
dziadkowie, w przypadku posiadania pełnych praw rodzicielskich przez rodziców, nie są 
opiekunami prawnymi w świetle rozumienia Kodeksu Rodzinnego i Opiekuńczego i zasadnym jest, 
aby posiadali zgodę rodziców w odniesieniu do powyższej sytuacji, chyba że ustalenie 
pokrewieństwa oraz zachowanie dziecka nie budzi żadnych wątpliwości. 

 
4. ZASADY I PROCEDURY REAGOWANIA W PRZYPADKU UZASADNIONEGO PRZYPUSZCZENIA, ŻE 
DOBRO MAŁOLETNIEGO ZNAJDUJĄCEGO SIĘ NA TERENIE OBIEKTU PAŁAC WIRCHLICE JEST 
ZAGROŻONE 

Każdy pracownik mając uzasadnione podejrzenie, że dziecko przebywające w Hotelu Pałac 
Wiechlice jest krzywdzone, jest zobowiązany do poinformowania bezpośredniego przełożonego, 
który podejmuje decyzję o reakcji osobistej i kontakcie z Policją w zależności od dynamiki sytuacji i 
okoliczności. 
Uzasadnione podejrzenie krzywdzenia dziecka występuje wtedy, gdy: 

a) Dziecko ujawniło pracownikowi obiektu fakt krzywdzenia. 
b) Pracownik zaobserwował krzywdzenie. 
c) Dziecko ma na sobie ślady krzywdzenia (np. zadrapania, zasinienia), a zapytane odpowiada 

niespójnie i/lub chaotycznie lub/i popada w zakłopotanie bądź występują inne okoliczności 
mogące wskazywać na krzywdzenie np. znalezienie materiałów pornograficznych z 
udziałem dzieci w pokoju osoby dorosłej. 

d) Z pokoju hotelowego dochodzą niepokojące odgłosy krzywdzenia/możliwości krzywdzenia 
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lub wykorzystywania dziecka. 
e) Zaobserwowano niepokojące zachowania osoby dorosłej w stosunku do dziecka (także z 

wykorzystaniem CCTV). 

W sytuacji eskalacji napięć pomiędzy osobą dorosłą podejrzewaną o możliwość 
krzywdzenia dziecka lub o niejasne relacje z dzieckiem, należy przede wszystkim dążyć do: 

a) Zapewnienia bezpieczeństwa sobie. 
b) Zapewnienia bezpieczeństwa dziecku. 
c) Poinformowania patrolu interwencyjnego. 
d) Deeskalacji napięć i prowadzenia spokojnej rozmowy. 

 

5. PROCEDURY I OSOBY ODPOWIEDZIALNE ZA SKŁADANIE ZAWIADOMIEŃ O PODEJRZENIU 
POPEŁNIENIA PRZESTĘPSTWA NA SZKODĘ MAŁOLETNIEGO ORAZ ZAWIADAMIANIE SĄDU 
OPIEKUŃCZEGO 

W każdym przypadku, gdy istnieje podejrzenie popełnienia przestępstwa lub gdy doszło do 
popełnienia przestępstwa, Zarząd Pałacu Wiechlice Sp. z o.o. jest zobowiązany do współpracy z 
organami ścigania oraz składania odpowiednich zawiadomień. 

W przypadku wystąpienia sytuacji nie opisanych w niniejszej procedurze, każdy pracownik 
powinien kierować się przede wszystkim własnym bezpieczeństwem, dobrem dziecka oraz innymi 
dobrymi praktykami. 

 
6. OZNAKOWANIE HOTELU 

Informacje o obowiązujących w Pałacu Wiechlice Sp. z  o.o. standardach dotyczących ochrony 
dzieci, znajdują się w teczkach informacyjnych znajdujących się w pokojach hotelowych. Wyżej 
wymienione standardy dostępne są wersji pełnej oraz uproszczonej. Wzór dostępny w załączniku nr 
8, niniejszej procedury. 

7. ZAŁĄCZNIKI 
Załącznik 1. Wzór zgody na pobyt dziecka osobą niebędącą rodzicem lub opiekunem prawnym 
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Załącznik 1. Wzór zgody na pobyt dziecka z osobą niebędącą rodzicem lub opiekunem prawnym 

 
........................., dnia ………………………… 

 

UPOWAŻNIENIE DO OPIEKI NAD DZIECKIEM 

 
Ja ……………………………………………………. zamieszkały/a ………………………………………………………………………….. 

(imię i nazwisko rodzica/opiekuna prawnego) (adres rodzica/opiekuna prawnego) 

legitymujący/a się dowodem osobistym (seria i numer) .............................................. będąc rodzicem / 

opiekunem prawnym, posiadając prawo do opieki nad ......................................................... o numerze 
(imię i nazwisko dziecka) 

 

PESEL ……………………………………………… , zamieszkałego/łą ……………………………………………………………………. 
(PESEL dziecka) (adres dziecka) 

upoważniam Pana/Panią ………………………………………………………… zamieszkałego/łą …………………………….. 
(imię i nazwisko osoby, która otrzymuje upoważnienie) (adres osoby, która otrzymuje upoważnienie) 

 

……………………………………………………………… legitymującego się dowodem osobistym (seria i numer) 

……………………………………  do sprawowania opieki, prowadzenia spraw bieżących oraz nagłych 

związanych z opieką nad wyżej wymienionym dzieckiem w trakcie pobytu w hotelu 

………………………………………………………………………… w terminie ………………………………………………………………. 
(pełna nazwa hotelu, miejscowość) (zakres czasowy pobytu w hotelu) 

 

Jednocześnie oświadczam, że pomiędzy osobą upoważnioną do sprawowania opieki, a moim 

dzieckiem występuje stopień pokrewieństwa: ………………………………………………………………… 
(należy podać stopień pokrewieństwa) 

 
 

 

Jestem świadomy odpowiedzialności karnej za złożenie fałszywego oświadczenia wynikającej z art. 

233 § 6 ustawy z dnia 6 czerwca 1997 r. - kodeks karny.1 
 
 

………………………………………………………………… 
(podpis rodzica/opiekuna prawnego) 

 
 

 

1 Art. 233 kk (wyciąg) Kto, składając zeznanie mające służyć za dowód w postępowaniu sądowym lub w innym postępowaniu prowadzonym 
na podstawie ustawy, zeznaje nieprawdę lub zataja prawdę, podlega karze pozbawienia wolności od 6 miesięcy do lat 8. Przepisy stosuje 
się odpowiednio do osoby, która składa fałszywe oświadczenie, jeżeli przepis ustawy przewiduje możliwość odebrania oświadczenia pod 
rygorem odpowiedzialności karnej. 
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STANDARDS FOR THE PROTECTION OF MINORS IN 
PALACE WIECHLICE SP. Z O.O. 

 
1. DEFINITIONS 
For the purpose of this document, the meaning of the following terms has been clarified: 

a) A child is any person under 18 years of age including children with disabilities and children 
with special educational needs. 

b)  A foreign adult is any person over the age of 18 who is not the child's parent or legal guardian. 
c) Harming a child means committing a crime to the child's detriment. 
d)  Crime to the detriment of a child - all crimes that can be committed against adults can be 

committed to the detriment of children, in addition to crimes that can only be committed 
against children (such as sexual abuse under Article 200 of the CC). Due to the nature of tourist 
facilities, where seclusion can easily be obtained, the crimes most likely to occur on their 
premises will be crimes against liberty (Article 189 CC, Article 189a CC and Article 191a CC), 
against sexual freedom and morality, in particular rape (Art. 197 CC), sexual exploitation of 
insanity and helplessness (Art. 198 CC), sexual exploitation of dependence or critical position 
(Art. 199 CC), sexual exploitation of a person under 15 years of age (Art. 200 CC), grooming 
(seduction of a minor by means of remote communication - Art. 200a CC), as well as offenses 
concerning violation of bodily integrity (Art. 217 CC). 
 

2. PREAMBLE 
Bearing in mind the contents of the United Nations Guiding Principles on Business and Human 

Rights, recognizing the important role of business in ensuring respect for children's rights, in particular 
the right to protect their dignity and freedom from all forms of harm, Pałac Wiechlice Sp. z o.o. adopts 
this document as a model of policies and procedures in case of suspicion of harm to a child staying at 
Hotel Pałac Wiechlice. This document is also adopted to prevent any threats against children. 
We will implement the child protection policy in our hotel chain through these rules: 

a) Pałac Wiechlice Sp. z o.o. shall conduct its operational activities with the utmost respect for 
human rights, in particular the rights of children as vulnerable persons to harm. 

b) Pałac Wiechlice Sp. z o.o. recognizes its role in conducting socially responsible business and 
promoting desirable social attitudes. 

c) In particular, Pałac Wiechlice Sp. z o.o. emphasizes the importance of the legal and social 
obligation to notify law enforcement authorities of any suspected crime committed to the 
detriment of children and undertakes to train its staff in this regard. 

d) Pałac Wiechlice Sp. z o.o. undertakes to educate its staff on circumstances indicating that a child 
in the facility may be harmed and on how to respond quickly and appropriately to such 
situations. 

e) One of the forms of effective child abuse prevention is the identification of the child in the 
facility and his/her relationship to the adult with whom he/she is in the facility. Staff shall take 
all possible steps to carry out the identification of the child and his relationship to the adult with 
whom he is in the facility, based on the procedure, clearly defined rules and good practice. 
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3. RULES AND PROCEDURES FOR IDENTIFYING A MINOR STAYING IN A HOTEL FACILITY AND HIS 
RELATIONSHIP TO THE ADULT WITH WHOM HE IS STAYING IN THE FACILITY 

When a reservation indicates the stay of a child, the receptionist is required to check in all 
persons who are in the room with the child by completing individual check-in sheets. The person who is 
the guardian of the child is required to complete the child's data and degree of relationship on the 
registration card. 
If the guardian of the child is not the legal guardian, the receptionist cannot check in guests on the 
hotel premises until clarification of the degree of relationship is received or permission for the child to 
stay is received from the legal guardian. The receptionist should immediately inform the immediate 
supervisor of the situation. At the same time, it should be remembered that grandparents, in the case 
of full parental rights held by the parents, are not legal guardians as understood by the Family and 
Guardianship Code, and it is reasonable for them to have the consent of the parents with regard to 
the above situation, unless the establishment of kinship and the behavior of the child does not raise 
any doubts. 
 
4. RULES AND PROCEDURES FOR RESPONDING IN CASE OF A REASONABLE SUSPICION THAT THE 
WELFARE OF A MINOR STAYING ON THE PREMISES OF PALACE WIRCHLICE IS AT RISK 
Any employee having a reasonable suspicion that a child staying at Hotel Pałac Wiechlice is being 
harmed is obliged to inform the immediate supervisor, who decides on a personal response and contact 
with the Police depending on the dynamics of the situation and circumstances. 
A reasonable suspicion of child abuse occurs when: 

a) The child disclosed the fact of abuse to the facility's employee. 
b) The employee has observed the abuse. 
c) The child has signs of abuse on him or her (e.g., scratches, bruises), and when asked responds 

incoherently and/or chaotically and/or becomes embarrassed, or there are other circumstances 
that may indicate abuse, e.g., finding pornographic materials involving children in an adult's 
room. 

d) Disturbing noises of child abuse/possibility of child abuse or exploitation are coming from the 
hotel room. 

e) Disturbing behavior of an adult towards a child has been observed (including with the 
use of CCTV). 
 
In a situation of escalating tensions between an adult suspected of possible harming the child or having 
an unclear relationship with the child, the main thing to do is to: 
 

a) Ensure safety for oneself. 
b) Ensure the safety of the child. 
c) Inform the intervention patrol. 
d) Deescalate tensions and have a calm conversation. 

 
5. PROCEDURES AND PERSONS RESPONSIBLE FOR FILING REPORTS OF SUSPECTED CRIMES AGAINST A 
MINOR AND NOTIFYING THE GUARDIANSHIP COURT 
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Whenever there is a suspicion that a crime has been committed or a crime has been committed, 
the Management of Wiechlice Palace Ltd. is obliged to cooperate with law enforcement agencies and 
file appropriate notifications. 
In case of situations not described in this procedure, each employee should be guided primarily by 
his/her own safety, the welfare of the child and other good practices. 
 
6. HOTEL SIGNAGE 

Information on the standards in effect at the Wiechlice Palace Ltd. regarding the protection of 
children can be found in the information folders located in the hotel rooms. The aforementioned 
standards are available in full and simplified versions. A model is available in Appendix No. 8, of this 
procedure. 
 
7. ANNEXES 
Attachment 1 Template of consent for the stay of a child by a person who is not a parent or legal 
guardian   
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Annex 1. Template of consent for a child staying with a person who is not a parent or legal guardian 

 
........................., on ………………………… 

 

CHILD CARE AUTHORISATION 

 
I ……………………………………………………. residing in ………………………………………………………………………………… 

(name of parent/legal guardian) (address of parent/legal guardian) 

holding ID card (series and number) ........................................... being a parent/legal guardian, having 

the right of custody of …………………………………………………… with PESEL number …………………………………… 
(child’s full name) (child’s ID number) 

 

residing in …………………………………………………………………………………………………………………………………………… 
(child’s address) 

 

authorise Mr./Ms ………………………………………………………… residing in ……………………………………………………. 
(full name of person to be authorised) (address of person to be authorised) 

 

……………………………………… holding ID card (series and number) ....................................... to provide care, 

manage day-to-day affairs and emergencies related to the care of the above-mentioned child during 

ist stay in the hotel …………………..…………………………………………………………… on…………………………………………… 
                                                         (full hotel name, place)                                                                                               (time span of the hotel stay) 

 
  

 

At the same time, I declare that there is a degree of kinship between the person authorised to provide 

care and my child: ………………………………………………………………… 
(state the degree of kinship) 

 
 

 

I am aware of the criminal liability for making a false statement under Article 233 § 6 of the Act of 

6 June 1997 – Penal Code.1 

 
………………………………………………………………… 

(signature of parent/legal guardian) 

 

1 Art. 233 of the Penal Code (extract) Whoever, in giving testimony which is to serve as evidence in court proceedings or other proceedings 
conducted on the basis of a law, gives false testimony or conceals the truth shall be subject to the penalty of deprivation of liberty for a 
term of between 6 months and 8 years. The provisions shall apply mutatis mutandis to a person who makes a false statement if a provision 
of the Act provides for the possibility of taking the statement under pain of criminal liability. 
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STANDARDS FÜR DEN SCHUTZ VON MINDERJÄHRIGEN 
IN PALAST WIECHLICE SP. Z O.O. 

 
1. BEGRIFFSBESTIMMUNGEN 
Für die Zwecke dieses Dokuments wurde die Bedeutung der folgenden Begriffe geklärt: 

a) Ein Kind ist jede Person unter 18 Jahren, einschließlich Kindern mit Behinderungen und Kindern 
mit besonderen pädagogischen Bedürfnissen. 

b) Ein ausländischer Erwachsener ist eine Person über 18 Jahren, die nicht der Elternteil oder der 
gesetzliche Vormund des Kindes ist.  

c) Einem Kind Schaden zuzufügen, bedeutet, eine Straftat gegen das Kind zu begehen. 
d) Straftat gegen ein Kind - alle Straftaten, die gegen Erwachsene begangen werden können, 

können auch gegen Kinder begangen werden, sowie Straftaten, die nur gegen Kinder begangen 
werden können (z. B. sexueller Missbrauch gemäß Artikel 200 CC). Aufgrund des besonderen 
Charakters touristischer Einrichtungen, in denen Abgeschiedenheit leicht erreicht werden kann, 
sind die Straftaten, die in diesen Einrichtungen am ehesten vorkommen, Straftaten gegen die 
Freiheit (Art. 189 CC, Art. 189a CC und Art. 191a CC), gegen die sexuelle Freiheit und die 
Sittlichkeit, insbesondere Vergewaltigung (Art. 197 StGB), die sexuelle Ausnutzung von 
Unzurechnungsfähigkeit und Hilflosigkeit (Art. 198 StGB), die sexuelle Ausnutzung einer 
Abhängigkeit oder kritischen Lage (Art. 199 StGB), die sexuelle Ausnutzung einer Person unter 
15 Jahren (Art. 200 StGB), das Grooming (Verführung einer minderjährigen Person durch 
Fernkommunikation - Art. 200a StGB) sowie Straftaten gegen die körperliche Unversehrtheit 
(Art. 217 StGB). 
 

2. PRÄAMBEL 
Unter Berücksichtigung des Inhalts der Leitprinzipien der Vereinten Nationen für Wirtschaft und 

Menschenrechte und in Anerkennung der wichtigen Rolle der Wirtschaft bei der Gewährleistung der 
Achtung der Rechte von Kindern, insbesondere des Rechts auf Schutz ihrer Würde und Freiheit von 
jeglichem Schaden, verabschiedet die Pałac Wiechlice Sp. z o.o. dieses Dokument als Muster für Regeln 
und Verfahren im Falle des Verdachts, dass ein Kind, das sich im Hotel Pałac Wiechlice aufhält, 
geschädigt wird. Dieses Dokument wird auch angenommen, um jegliche Bedrohung von Kindern zu 
verhindern. 
Wir werden die Kinderschutzpolitik in unserer Hotelkette durch diese Regeln: 

a) Pałac Wiechlice Sp. z o.o. führt seine betrieblichen Aktivitäten unter größtmöglicher Achtung 
der Menschenrechte, insbesondere der Rechte von Kindern als schutzbedürftige Personen, 
durch. 

b) Pałac Wiechlice Sp. z o.o. erkennt seine Rolle bei der Führung sozial verantwortlicher Geschäfte 
und der Förderung wünschenswerter sozialer Einstellungen an. 

c) Pałac Wiechlice Sp. z o.o. unterstreicht insbesondere die Bedeutung der rechtlichen und 
sozialen Verpflichtung, den Strafverfolgungsbehörden jeden Verdacht einer Straftat gegen 
Kinder zu melden, und verpflichtet sich, seine Mitarbeiter in dieser Hinsicht zu schulen.  

d) Pałac Wiechlice Sp. z o.o. verpflichtet sich, sein Personal über Umstände zu unterrichten, die 
darauf hindeuten, dass ein Kind in den Räumlichkeiten Schaden nehmen könnte, und darüber, 
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wie man in solchen Situationen schnell und angemessen reagiert. 
e) Eine der Formen der wirksamen Prävention von Kindesmissbrauch ist die Identifizierung des 

Kindes in der Einrichtung und seiner Beziehung zu dem Erwachsenen, mit dem es sich in der 
Einrichtung aufhält. Das Personal unternimmt alle möglichen Schritte, um die Identifizierung des 
Kindes und seine Beziehung zu dem Erwachsenen, mit dem es sich in der Einrichtung aufhält, 
auf der Grundlage von Verfahren, klar definierten Regeln und bewährten Praktiken 
durchzuführen. 

 
 
3. GRUNDSÄTZE UND VERFAHREN ZUR IDENTIFIZIERUNG DES MINDERJÄHRIGEN, DER SICH IN DER 
UNTERKUNFT AUFHÄLT, UND SEINER BEZIEHUNG ZU DEM ERWACHSENEN, MIT DEM ER SICH IN DER 
UNTERKUNFT AUFHÄLT 

Wenn eine Reservierung den Aufenthalt eines Kindes vorsieht, ist der Rezeptionist verpflichtet, 
alle Personen, die sich mit dem Kind im Zimmer aufhalten, durch Ausfüllen individueller Check-in-Bögen 
einzutragen. Die Person, die für das Kind verantwortlich ist, ist verpflichtet, die Daten des Kindes und 
den Verwandtschaftsgrad auf der Anmeldekarte anzugeben. 
Ist der Erziehungsberechtigte des Kindes nicht der gesetzliche Vormund, kann der Mitarbeiter an der 
Rezeption die Gäste nicht im Hotel einchecken, bis der Verwandtschaftsgrad geklärt ist oder die 
Erlaubnis des gesetzlichen Vormunds für das Kind vorliegt. Der Empfangsmitarbeiter sollte 
unverzüglich den unmittelbaren Vorgesetzten über die Situation informieren. Es ist zu bedenken, dass 
die Großeltern im Falle der vollen elterlichen Sorge der Eltern keine gesetzlichen Vormünder im Sinne 
des Familien- und Vormundschaftsgesetzes sind und dass es angemessen ist, dass sie in der oben 
genannten Situation die Zustimmung der Eltern einholen, es sei denn, die Feststellung der 
Verwandtschaft und das Verhalten des Kindes stehen außer Zweifel. 
 
4. REGELN UND VERFAHREN FÜR DIE REAKTION IM FALLE EINES BEGRÜNDETEN VERDACHTS, DASS 
DAS WOHLERGEHEN EINES MINDERJÄHRIGEN, DER SICH AUF DEM GELÄNDE DES HOTELS PAŁAC 
WIECHLICE AUFHÄLT, GEFÄHRDET IST. 

Jeder Mitarbeiter, der einen begründeten Verdacht hat, dass ein Kind, das sich im Hotel Pałac 
Wiechlice aufhält, geschädigt wird, ist verpflichtet, den unmittelbaren Vorgesetzten zu informieren, der 
je nach der Dynamik der Situation und den Umständen über eine persönliche Reaktion oder die 
Kontaktaufnahme mit der Polizei entscheidet. 
Ein begründeter Verdacht auf Kindesmissbrauch liegt vor, wenn: 

a) Das Kind hat einem Mitglied des Personals der Einrichtung die Tatsache des Missbrauchs 
offenbart. 

b) Das Personal hat die Misshandlung beobachtet. 
c) Das Kind zeigt Anzeichen von Missbrauch (z. B. Kratzer, blaue Flecken) und reagiert auf Befragen 

unzusammenhängend und/oder chaotisch und/oder wird verlegen oder es gibt andere 
Umstände, die auf Missbrauch hindeuten können, z. B. Kinderpornografie, die im Zimmer eines 
Erwachsenen gefunden wurde. 

d) Aus dem Hotelzimmer sind beunruhigende Geräusche zu hören, die auf 
Kindesmissbrauch/mögliche Misshandlung oder Ausbeutung hindeuten. 

e) Ein beunruhigendes Verhalten eines Erwachsenen gegenüber einem Kind wird beobachtet (auch 
mit Hilfe von 
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Einsatz von CCTV). 
 
In Situationen eskalierender Spannungen zwischen einem Erwachsenen, der des möglichen 
Kindesmissbrauchs oder einer unklaren Beziehung zu dem Kind, sollte das Hauptaugenmerk auf 
folgenden Punkten liegen 
 

a) Sicherheit für sich selbst zu gewährleisten. 
b) Für die Sicherheit des Kindes sorgen. 
c) Informieren Sie die Einsatzleitung. 
d) Deeskalieren Sie Spannungen und führen Sie ein ruhiges Gespräch. 

 
5. VERFAHREN UND VERANTWORTLICHE FÜR DIE MELDUNG VON VERDACHTSFÄLLEN VON 
STRAFTATEN GEGEN MINDERJÄHRIGE UND DIE BENACHRICHTIGUNG DES 
VORMUNDSCHAFTSGERICHTS 

Bei Verdacht auf eine Straftat oder ein Verbrechen ist die Leitung der Pałac Wiechlice Sp. z o.o. 
verpflichtet, mit den Strafverfolgungsbehörden zusammenzuarbeiten und entsprechende Meldungen zu 
machen. 

Im Falle von Situationen, die in diesem Verfahren nicht beschrieben sind, sollte sich jeder 
Mitarbeiter in erster Linie von seiner eigenen Sicherheit, dem Wohl des Kindes und anderen guten 
Praktiken leiten lassen. 
 
6. BESCHILDERUNG DES HOTELS 

Informationen über die bei Pałac Wiechlice Sp. z o.o. geltenden Kinderschutzstandards finden 
Sie in den Informationsmappen, die in den Hotelzimmern ausliegen. Die oben genannten Standards sind 
in einer vollständigen und einer vereinfachten Fassung verfügbar. Ein Muster ist in Anhang 8 dieses 
Verfahrens zu finden. 
 
7.  ANHÄNGE 
Anhang 1: Muster für die Einwilligung eines Kindes, das nicht von einem Elternteil oder 
Erziehungsberechtigten betreut wird   
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Anhang 1: Muster für die Zustimmung zum Aufenthalt eines Kindes bei einer anderen Person als den 
Eltern oder dem gesetzlichen Vormund 

 
........................., auf ………………………… 

 

SORGERECHTSVOLLMACHT 

 
Ich ………………………..……………………………. domiziliert …………………………………………………………………………….. 

(Name der Eltern/des Erziehungsberechtigten) (Anschrift der Eltern/des Erziehungsberechtigten) 

Besitz eines Personalausweises (Serie und Nummer) .................................................. …….. Eltern sein / 

Erziehungsberechtigter, der das Sorgerecht für .......................................................... ……..nummeriert 
                                                                                      (Name des Kindes) 

PESEL ………………..………………………… , wohnhaft in …………………..……………………………………………………………. 
(PESEL des Kindes) (Adresse des Kindes) 

Ich ermächtige Sie ……………..…………………………….……… wohnhaft in …………………………………….……………….. 
                                                                (Name der zu bevollmächtigenden Person)                                                  (Anschrift der Person, die die Genehmigung erhält) 

 

………………………………………………………………………..… Besitz eines Personalausweises (Serie und Nummer) 
…………………………………………….………… die Betreuung, die Erledigung alltäglicher Angelegenheiten und 
Notfälle im Zusammenhang mit der Betreuung des oben genannten Kindes während seines Aufenthalts 
im Hotel………………………..…………..………………………………………… termingerecht …………………………………………… 

         (vollständiger Name des Hotels, Ort)                 (Zeitspanne des Hotelaufenthalts) 

 

Gleichzeitig erkläre ich, dass zwischen der sorgeberechtigten Person und meinem Kind ein 

Blutsverwandtschaftsgrad besteht: ………………………………………………………………………………………………… 
(Grad der Beziehung angeben) 

 

 

Ich bin mir der strafrechtlichen Verantwortung für die Abgabe einer falschen Erklärung gemäß Art. 
233 § 6 des Gesetzes vom 6. Juni 1997. - Strafgesetzbuch.1 

 
 

………………………………………………………………… 
(Unterschrift der Eltern/Erziehungsberechtigten) 

 

_____________________________________ 
1 Artikel 233 des Strafgesetzbuches (Auszug) Wer bei einer Aussage, die in einem gerichtlichen Verfahren oder einem anderen nach diesem 
Gesetz durchgeführten Verfahren als Beweismittel dienen soll, falsch aussagt oder die Wahrheit verschweigt, wird mit Freiheitsstrafe von sechs 
Monaten bis zu acht Jahren bestraft. Die Bestimmungen gelten entsprechend für eine Person, die Die Bestimmungen gelten entsprechend für 
eine Person, die eine falsche Aussage macht, wenn die Bestimmung des Gesetzes die Möglichkeit vorsieht, die Aussage unter unter Androhung 
strafrechtlicher Verfolgung. 


